
Nova zamisao glede međunarodnih odnosa 

 

U razgovoru sa suradnicima Lyndon LaRouche je 10. studenog 2016. rekao 
sljedeće. 

 „Cjelokupni ekonomski sustav nije u stanju da bi mogao funkcionirati.  Moramo taj 
sustav postaviti da funkcionira, ne samo neke stvari, tu i tamo.  Moramo objediniti 
posebnu vrstu organizacije koja omogućuje sposobnosti uvući više dijelova svijeta u 
ruke drugog dijela svijeta.  Inače stvari neće funkcionirati.  Morate objediniti stvari.  
Ako nemate spregu, nemate dogovor. ... Vidjet ćete da je ovo pitanje zamršenije.  
Postat ćete sposobni shvatiti novu zamisao što su međunarodno odnosi.  Do toga će 
doći i to je način kako će to funkcionirati.  Inače funkcionirati neće – iz očiglednog 
razloga, za one koji su upoznati s podrobnostima njemačke i drugih ekonomija. 

 „Jedan od problema je što trenutno nema osposobljene jezgre koja bi mogla razviti 
odnose među tim narodima.  Morate steći stvarnu jezgru, koja mora biti funkcionalna.  
Na tome morate poraditi, no to još nije na svom mjestu. 

 „Problem je što nemamo određeni međunarodni sustav koji bi osigurao mir.  Još ne 
postoji, i moramo ga uspostaviti. ... Ljudi će trebati uložiti mnogo truda u to, jer ne 
radi se samo o imenovanju toga; problem je  shvatiti kako bi to moglo funkcionirati.  
To se može uraditi.  Može se uraditi suradnjom određenih dijelova svijeta u cjelini.  
Sveobuhvatna slika neće biti laka, no postoje određene spone koje se mogu rano 
uspostaviti.  No potrebno je mnogo truda osoviti to na prave, uspješne noge. 

 „Neće to ovisiti o Trumpu.  On će napraviti što će napraviti, no nemojte se pouzdati u 
njega.  Morate se pouzdati u stvaranje novog sustava, ne Trumpovog sustava, već 
novog sustava, globalnog sustava koji će zadovoljiti potrebe razvoja pravog 
međunarodnog sustava.  A morate i organizirati ljude na toj osnovi.  Ne možete tek 



reći, „Pokušat ćemo to staviti u funkciju“.. Neće funkcionirati.  Neće funkcionirati.  No 
možemo započeti.  Rekao bih s Njemačkom, -- Njemačka ima potencijal; ako se hoće 
prihvatiti toga, vjerojatno b mogla dati dobar doprinos. ... To što Putin radi je izvrsno i 
objedinjeno je kako treba; Kina postaje objedinjena kako treba u mnogim pogledima.  
Imate razvoj u dijelovima Azije.  Sve to je na pravom mjestu, no morate uspostaviti 
mehanizam koji će to dovesti zajedno u nerazdvojiv spoj. 

 „Svemirska znanost je način pomoću kojeg ljudi moraju raditi, jer svemirska znanost 
utjelovljuje ključne sastojke koji nedostaju kod drugih izvora. 

 „Morate usaditi u umove sadašnje populacije – međunarodno i nacionalno; morate 
usaditi u um osobe koji uopće nema pojma što takvom umu treba.  Možete stoga 
poduzeti stvari koje će potaknuti razvoj, no to je uglavnom lokalni ili regionalni razvoj.  
No morate osposobiti mehanizme međunarodne trgovine i sličnih dogovora, pa je to 
hitno potrebno, baš sada! 

 „Koještarijama se to ne može postići.  Stoga, ne bavite se koještarijama.  Morate 
aktualno ući u srž uma ljudi različitih nacija.  Ja sam imao mnogo iskustva s tim.  Nije 
to baš razvidno, zbog ljudi koji ne shvaćaju o čemu se radi, no gledajući na tokove 
povijesti, mogli biste reći da posjedujem vrlo oštrouman uvid u ljudski rod.  Ali u tome 
baš ne sudjeluju svi ljudi.  U tome je problem.“ 
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